
Bestyrelsesmøde nr. 3 2024/2025 
Badminton Midtjylland 

23. januar 2025 
 

Magion 
Tinghusgade 15 
7200 Grindsted  

Til stede  

Afbud Ingen 

 

 
1. Godkendelse af sidste referat og evt. tilføjelser til dagsorden 

 
 

2. Datoer  
• Socialt arrangement for bestyrelsen + ægtefæller 28. februar 

Der er booket bord. Rikke sender adresse og tidspunkt ud til bestyrelsen 

• Fælles årsmøde den 25. marts 

• Visionsmøde for Vestkredsen og DGI (dato ?) 

Dato er endnu ikke faldet på plads 

• EM i Horsens 8.-13. april 

Badmintonforum-aktiviteter. Kredsen har ingen aktiviteter under arrangementet. 

• BD´s årsmøde 7. juni 

3. Dommerområdet 
Hans Stærmose stopper som dommer og har fået en vin-gave fra kredsen. 
Nyt dommerkursus planlagt i februar/marts. Fire tilmeldte (Silkeborg x2, Dybbøl og Badminton Esbjerg) 

• Ønske om ens jakker til dommerne (se bilag) 
På landsplan er der ønske om jakker til dommerne, for at de ikke skal sidde og fryse i hallerne. 

12.650 er den midtjyske andel af udgifterne. 
Kredsen er positiv over for at bidrage til jakkerne, men afventer svar fra de øvrige vestkredse. 
Peter melder tilbage til Martin, at kredsen er positiv, men at vi afventer  

  
4. Senior/Senior+ 

Der har været en enkelt protest, som er gået i appeludvalget og nu ligger hos DIFs appeludvalg. Fristen 
for indsendelse er udløbet. Det er første gang, vi har en sag, der er kørt op i Difs appeludvalg. 

 
5. Ungdom 

Vestmesterskaber afholdt. Desværre med underskud trods øgede indskud for de enkelte rækker. Der er 
aftalt evaluering på området. 
Træningssamlinger er gang. 
Nye tiltag/turneringsformer i gang, særligt på begynderområdet, med blandt andet U9-kampe på halv ba-
ne med 3 sæt til 15 og afvikling efter monrad-princippet. 

• Fælles rejser 
Højbjerg havde arrangeret tur til Sjælland, som kredsen støttede med 6.900 kroner. 

 
6. Økonomi 

• Forventet regnskab for 2024 (inklusive klubtilskud)  

• Budget for 2026 (+ evt. revision af budget 2025) 

Budget 2025 bliver justeret til. Posteringer overføres til 2026 

Revision: Henrik sender dato-forslag til Rikke, som aftaler nærmere med Henning om revision. 

• Investeringer af del af formuen 

Der ligger oplæg til investering klar til ny økonomiansvarlig 

3-årig aftale koster 300 kroner om året  

• Økonomiaftaler omkring Vestsamarbejdet – specielt for Vestmesterskaberne  

Der er lavet en aftale med de andre kredse. 

• Støtte til uddannelse af Karoline Klaaby, hvor hun efterfølgende kan benyttes som inspirator til inte-

resserede klubber, der vil benytte hende viden og ideer til pigetræningen (se bilag) 

Janni Weis deltager indledningsvist og præsenterer Karoline Klaaby og ønsket om støtte + mulig-

heder for modydelser (facilitere pigetræning – inspiration til klubber). 

Bestyrelsen er positiv over for et samarbejde med støtte til Karoline. 

Jens foreslår, at Karoline kan komme med et kort indlæg på Badminton Midtjyllands årsmøde 25. 

marts. Janni undersøger, om det er en mulighed 

 

7. Sekretær 
 

8. Årsmøde 

• 25. marts fra kl. 17 i Ikast på ISI – gerne med et sidekørende ”trænerspor” 

Aftale er ikke faldet på plads. Jens er ved at undersøge alternative muligheder i Vejle. 

• Program.  

• Hovedemne: DGI´s nye organisering – og hvordan støtter begge organisationer klubber-

ne bedst muligt? Her eller skal vi tage den under det mere formelle del af årsmø-



det, og så starte op som vi plejer, med nogle korte indlæg og evt. rundvisning 

på Idrætskolen? 

• Kort oplæg kunne være indlæg fra vores fokusområder: Unge, piger, Spydspidsklubber 

Karsten foreslår nye turneringsformer for børn 

Håb om oplæg fra Karoline 

Konsulent for spydspidsklub kunne fortælle om, hvordan han støtter og udvikler klubber 

Indlæg fra en af de klubber, som har modtaget støtte fra kredsen 

• Rundering til indlægsholderne  

• Aftensmad 

• Det formelle kredsårsmøde 

 

• Ang. det formelle årsmøde: 

• Forløb: 

1. Valg af dirigent 

Jens spørger Jesper Munk, om han vil stå for det igen 

2. Beretning – hovedfokus på visioner? 

Beretninger skal ligge klar til Rikke 3 uger før 

Jens orienterer om forslaget, Badminton Midtjylland tog med på Badminton Dan-

marks årsmøde sidste år (om U15 dispensationer) 

3. Økonomi – regnskab og budget 

4. Forslag? 

5. Valg: Senioransvarlig, Næstformand, Økonomiansvarlig, revisor, suppleanter 

Senioransvarlig: Lene fortsætter gerne 

Økonomiansvarlig: Henrik har snakket med en potentiel kandidat, som har lovet at 

give besked tilbage til Jens hurtigst muligt 

Dommeransvarlig: Peter ønsker ikke at fortsætte. Jens spørger Martin, om han 

kunne være interesseret. 

Revisor: Henrik har spurgt en potentiel kandidat, men vedkommende ønsker ikke 

at stille op. Henning Lund vil gerne genopstille. 

Forslag om at opfordre klubber i indbydelsen til at byde ind på de ledige pladser. 

6. Andet? 

 

9. Samarbejde med DGI- landsdelen 
• Opfølgning på informationer og drøftelser fra vores sidste bestyrelsesmøde 

Penge er sat af til området, så kredsen håber på fortsat stor klub-aktivitet. 

• Skal vi forsøge at fastholde vores styregruppefællesmøder med konsulenter fra vores område? 

Bestyrelsen vil gerne fastholde styregruppemøderne, da konsulenterne er kredsens forlængede 

arm ud til klubberne + det i styregruppen er her, det er muligt at fastlægge indsatsområder. 

10. Vest-samarbejdet 
• Visionsmøde 

visionsmøde afholdt i vestkredsene. Nødt til at være mere visionære og inddrage DGI. Positiv fra 
DGIs side, men endnu intet møde planlagt.  
 

11. Samarbejdet på aktivitetsområderne: Senior, Ungdom, dommerne 
Dommer: Der bør være et samarbejde mellem kredsene. 
Senior/Senior+: Teams-møder efter behov. 
 

12. Badminton Danmark 
• Ændringer i den administrative ledelsesgruppe (der ansættes en nye informationsleder, og Lars  

Uhre bliver foreløbig leder for de ansatte, der er inde under konkurrenceområdet) 
• Styregruppemøde 27. januar (hvor samarbejdsaftalen med DGI gerne skulle falde på plads)  
• Visionsseminar den 21-22. marts 

Jens ønsker nytænkning – ud af de faste rammer 
• Badmintonforum afvikles i mindre grad i forbindelse med EM i Horsens 

• Årsmøde 7. juni 
 

13. Eventuelt 
Lene har modtaget mail fra en forælder omkring U15-dispensationer. Når spillere møder en dispensations-

spiller, er der ingen points i kampen. Systemet kan ikke håndtere pointgivning. Forælderen foreslår, at 
hold med dispensationsspillere ikke kan gå videre til slutspillet. 

Lene har delt det med Vestudvalget, men har ikke fået noget respons på det endnu – men tager det op på 
næste møde. 

 
 

 
 
 


